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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE SOCI I SÒCIES 
 
Acta de l’Assemblea General Extraordinària de la Unió Excursionista de Sabadell celebrada 
el dijous 15 de desembre de 2022, a les set de la tarda en primera convocatòria, i a dos quarts 
de vuit en segona, al local de l’entitat (carrer Salut, 14-16 de Sabadell). 

 
S’inicia l’Assemblea Extraordinària a dos quarts de vuit en segona convocatòria, amb el 
següent ordre del dia: 
 

1. Aprovació de les actes de l’Assemblea ordinària del 7 d’abril i de les extraordinàries del 
22 de juny i 20 d’octubre.  

2. Aprovació del pressupost pel 2023 si s’escau. 
3. Fixació de quotes de soci pel 2023 si s’escau. 
4. Utilitat Pública: Determinació de la part de la quota que és donatiu pel 2023 i ratificació 

de l’import del 2022. 
5. Debat i aprovació, si escau, de les propostes que formulin els socis. 
6. Qüestions i preguntes. 

 

Junta assistents Josep Maria Manyora Mas (President), Josep Navó Cordovilla 
(Vicepresident), Maria Teresa Santasuana Casals (Secretària), Manuel Barcia Rodríguez 
(Vocal), Salvador Berdajín Sánchez (Vocal), Sílvia Devesa Mèrida (Vocal), Maria 
Marminyà i Espin (Vocal). 
 
Excusen la seva absència: Lluís Pieri Ruiz (Tresorer) i Arnau Pineda Pascual (Vocal). 
 
Socis assistents: 5, més dos vots delegats. El Lluís Fernàndez diu que la Mercè Boladares 
i l’Antoni Viñas han excusat la seva absència i li han delegat el vot. 
 
1. Aprovació de les actes de l’Assemblea ordinària del 7 d’abril i de les extraordinàries del 22 

de juny i 20 d’octubre.  
S’aproven per unanimitat. 
 
Per explicar els punts 2, 3 i 4, el President presenta un document que s’adjunta com annex. 
 

2. Aprovació del pressupost pel 2023 si s’escau. 
Respecte el pressupost, les principals partides d’ingressos són les quotes, condicionat a un 
increment que s’explicarà en el punt 3, i l’activitat de les Seccions. Les despeses s’han ajustat 
al màxim i s’ha tingut en compte l’increment del cost de l’energia. Falta incorporar els 
beneficis per la venda del llibre sobre el Rodal. El resultat final és inferior a la previsió dels 
darrers anys, però és positiu. 
S’aprova el pressupost per unanimitat. 
 

3. Fixació de les quotes de soci pel 2023 si s’escau. 
El President comenta que és necessari fer un increment de quotes.  
No s’han tocat des del 2017. En aquell moment la quota de soci major va passar de 67 a 69 
euros.  
La proposta d’increment pel 2023 és del 5%. Així, suposo un increment de tres euros per la 
quota de soci major que passarà de 69 a 72 euros. 
El President recorda que, segons els estatuts, no caldria plantejar l’increment a l’Assemblea 
perquè està per sota de l’IPC, situant entre el 7/8%. 
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S’assumeix que hi pot haver un decrement de socis. Des del 2018 hi ha una davallada 
progressiva, coincidint en bona part amb la pandèmia de la covid. 
S’aprova l’increment per unanimitat. 
 
 

4. Utilitat Pública: Determinació de la part de la quota que és donatiu pel 2023 i ratificació 
de l’ import del 2022. 
Pel fet de ser declarats entitat d’Utilitat Pública, una part de la quota es pot deduir com a 
donació a la declaració de renda. S’ha de determinar quina serà aquesta part per al 2023 i 
ratificar la del 2022. El plantejament és: 

Quotes 2022 
Quota de soci major: 69€/ any 2022 
S’estableix una quota mínima de serveis: 22€ 
69€-22€ = 47€, que és el donatiu pur i simple 
Dels 47€ es desgrava el 80% = 37,60€ 
Quotes 2023 
Quota soci major: 72€ 
S’estableix una quota mínima de serveis: 22€ 
Els altres 50€ són donatiu pur i simple 
Dels 50€ es desgrava el 80% = 40€ 
La UES passarà a Hisenda una relació del pagaments dels socis per tal que les 
quantitats ja surtin a l’esborrany. Si cal es podrà demanar un certificat. 
S’aprova per unanimitat. 
 
 

5. Debat i aprovació, si escau, de les propostes que formulin els socis. 
No hi ha propostes. 

 
6. Qüestions i preguntes. 

 
El President comenta els punts següents: 
 
Llibre d’itineraris del Rodal 
El President agraeix la bona acollida del llibre i les crítiques positives que ha rebut. Fins el 
moment se n’han venut uns 200 exemplars. 
Cas Helena Jubany 
A traves de la Policia Nacional s’ha rebut un requeriment judicial demanant documents 
relacionats amb el Xavier Jiménez. Ja s’ha donat resposta. La relació ha sigut cordial i s’ha 
col·laborat com sempre  que s’ha requerit. 

I Concurs de Microrelats 
S’ha convocat el I Primer concurs de Microrelats de la UES amb l’objectiu de promoure i unir 
muntanya i cultura, a més de fomentar l’ús de la llengua catalana. Està coordinat per 
persones sòcies de l’entitat vinculades al món literari.  

Està adreçat i obert a qualsevol persona de qualsevol edat, sigui o no soci de la 
UES. 
La temàtica és lliure, però és obligatori que en el relat hi aparegui almenys una 
d’aquestes paraules: Carena – Badabadoc – Tartera. 
La data màxima d’enviament serà el 30 de març, inclòs. 
El lliurament de premis serà el 27 d’abril a la seu de la UES. 
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El Jurat estarà format per tres persones vinculades a la UES amb trajectòria literària 
i de creació. 
Els premis seran lots de productes de muntanya. 
Les bases estan publicades al web. 
Futur de la UES 
D’acord amb un dels suggeriments recollits a les trobades que s’han fet, s’està treballant en 
una enquesta. Es passarà als socis per saber el seu grau de satisfacció amb les activitats i 
serveis de l’entitat i les necessitats que considerin no cobertes . Comptem amb l’ajuda del 
soci Joan Llivina que va proposar-ho. 
Per la seva banda, la Secció Natura ha fet una enquesta relacionada amb les seves activitats. 
 
Es recorda que un dels punts que es va comentar era veure què s’està fent en d’altres 
entitats. El Salvador Berdajín, vocal i sotsveguer,  explica que proper dilluns dia 19, es farà 
una reunió de la Vegueria a la UES i que comentarà el tema. 
 
El President també comenta que es faran sortides pel Rodal des de diferents barris de 
Sabadell, aprofitant el llançament del llibre, per donar a conèixer l’entitat. En aquest sentit 
ha demanat un llistat de socis per districte postal per tal d’analitzar on és més coneguda la 
UES. 
 
Aportacions dels socis: 
 
Enric Malvesí. Es podria parlar amb d’altres entitats per establir col·laboracions que 
comportin avantatges per als socis d’ambdues entitats. Per exemple, La Panxa del Bou, el 
Club Natació. El Salvador Berdajín recorda que cal diferenciar les entitats que tenen ànim de 
lucre. 
 
Santi Grimau 
Suggereix contactar amb el Diari Sabadell perquè cada setmana surti alguna informació 
sobre la UES. 
 
Lluís Fernàndez 
Comenta que pel que fa a les despeses es podria revisar l’horari de presència a la UES. Si es 
redueix el nombre d’hores, es reduirà la despesa de manteniment. 
El President diu que s’analitzarà. 
 
Recorda que la UES és una entitat esportiva, però també cultural i que es podria recuperar 
activitat cultural de la que s’havia fet. 
El President comenta que s’està reactivitat. Un exemple és el Concurs de Microrelats. 
 
Com a cloenda de l’Assemblea, el President agraeix la participació i diu que es tindran en 
compte totes les aportacions. 

 

 
A les 20,15h es tanca la sessió de l’Assemblea General Extraordinària. 
 
 
El President       La Secretària 
 
 
Sr. Josep Maria Manyosa Mas  Sra. Maria Teresa Santasuana Casal 
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